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مشکلات ثبتی شهرک امید و امام حل شد

مشکلات ریگان خودرو در دستور کار قرار می گیرد

بابایی نیز رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
در جریان سفر رییس قوه قضاییه به استان کرمان 
گفت: شهرک های امام خمینی)ره( و امید )قشمی( 
تعارض  مشکل  با  دهه  دو  بر  بالغ  بم  شهرستان 
پیگیری های  نتیجه  در  که  بودند  مواجه  مالکیت 
حقوق  حفظ  شورای  مصوبه  با  و  گرفته  صورت 
 ۱۰ از  بیش  مالکیت،  تعارض  حل  و  بیت المال 
هزار قطعه اراضی و املاک مسکونی تثبیت شد و 
بصورت نمادین ۵ نفر از مالکین شهرک های امام 
خمینی بم، اسناد مالکیت خود را از دستان رئیس 

قوه قضاییه دریافت کردند.

رئیس سازمان ثبت تصریح کرد: در گام نخست، 
مالکین  برای  مالکیت  سند  و ۵۰۰  هزار  بر  بالغ 
شهرک های امام خمینی)ره( و امید شهرستان بم 
آماده صدور شده است و مابقی اسناد نیز با عنایت 
به مستندسازی های صورت گرفته ظرف یک ماه 

آینده صادر خواهند شد.
حجت الاسلام والمسلمین محمدکاظم موحدی آزاد 
چهارشنبه هفدهم آبان در سفر به بم و بازدیدی که 
از شهرک امید )سکونتگاه غیررسمیِ قشمی( داشت 
گفت: مشکلات مربوط به این شهرک برطرف شده 

و اسناد به ترتیب به مالکان داده می شود.

هدفش  خصوص  در  وی  بم،  طلوع  گزارش  به 
از سفر به بم گفت: پیرو سفر استانی رییس قوه 
قضایی  مسائل  رصد  و  ارزیابی  برای  و  قضاییه 
اقتصاد  بحث  در  و  شدیم  شهرستان  این  وارد 
مقاومتی، حمایت تولید و همچنین تحقق شعار 
سال، بازدیدهایی هم از برخی واحدهای تولیدی 
شهرستان بم داشتیم. وی در خصوص مشکلات 
ساختمان پزشکی قانونی بم اظهار کرد: با بازدید 
از ساختمان پزشکی قانونی بم از نزدیک مشکلات 
مربوط به این ساختمان را مشاهده کردیم و مقرر 
شد در فرصت مناسبی ساختمان پزشکی قانونی 

بم توسعه یابد.
دادستان کل کشور تشریح کرد: دادگاه بخش بروات 
نیز در ساختمانی فعالیت می کند که متعلق به اداره 
بهزیستی است و مشکلاتی در خصوص ساختمان 
شورای  با  رایزنی  که طی  دارد  وجود  دادگاه  این 
اسلامی و شهرداری بروات مقرر شد شورای شهر 
بگیرد  درنظر  دادگستری  نام  به  را  زمینی  بروات 
و به منظور احداث دادگاه این منطقه در اختیار 
دادگستری قرار بگیرد. وی با اشاره به بازدید خود 
از زندان بم و گفتگوی چهره به چهره با مددجویان 
گفت: گفت وگوی چهره به چهره با مددجویان و 
با  نهایتا  که  کردند  مطرح  که  مشکلاتی  شنیدن 
پیگیری زندان بم و با توجه به سفر داداستان کشور 
به بم باعث فراهم شدن موجبات آزادی 4۲ مددجو 
شد و دستور لازم درخصوص آزادی آنها صادر شد.

خودروسازان  گلایه  به  اشاره  با  کشور  کل  دادستان 
رقابت  شورای  توسط  خودرو  قیمت گذاری  درباره 
خودروها  بیشتر  کردند  اعلام  کارشناسان  تاکیدکرد: 
مونتاژ هستند و قسمتی هم که قطعه سازی است، کار، 
دست خودروسازان افتاده و به راحتی می توانند نوع ارایه 
ماشین و زمان آن را تعیین کنند، لذا این افزایش قیمت 

خودرو برای جامعه توجیهی ندارد. 
المسلمین محمدکاظم موحدی آزاد   حجت الاسلام و 
بعدازظهر چهارشنبه در جریان سفر استانی رییس قوه 
قضاییه به استان کرمان در نشست با فعالان اقتصادی 
شهرستان بم افزود: مردم می گویند زمانی که ارز گران 
می شود قیمت خودرو و کالاها بالا می رود چرا زمانی 
قیمت ارز کاهش پیدا می کند اما قیمت خودرو و کالاها 
ارزان نمی شود؟ وی در ادامه با اشاره به فعالیت شرکت 
های متعدد خودروسازی در منطقه ویژه اقتصادی ارگ 
جدید بم و نقش آن در اشتغال گفت: با توجه به منویات 
رهبر معظم انقلاب در خصوص امنیت روانی جامعه که 
امروز بهترین  ایجاد می شود،  به دنبال اشتغال زایی 
وضعیت در بم دیده شد زیرا در کمتر از یکسال هفت 
هزار شغل ایجاد شده و اکنون مشکل اشتغال در این 

شهرستان وجود ندارد.
دادستان کل کشور در پاسخ به مسائل مطرح شده در 
این نشست گفت: بررسی مشکلات برخی شرکت های 
دیگر مانند خودروسازی ریگان خودرو نیز در دستور 

کار قرار می گیرد.
های  شرکت  نمایندگان  و  مدیران  نشست  این   در 

خودروسازی منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید مسائل 
و مشکلات خود را با دادستان کل کشور مطرح کردند؛ 
همچنین در این نشست موضوعات دیگری از جمله 
خرما،  صادرات  و  تولید  خصوص  در  موجود  موانع 
سکونتگاه  امید)  شهرک  مالکیتی  و  ثبتی  مشکلات 
پرداخت  از  ناشی  مشکلات  قشمی(،  غیررسمی 
تسهیلات بانکی به زلزله زدگان مربوط به سال 8۲ و 
غیره مطرح شد و دادستان کل کشور رسیدگی به آنها 

را در دستور کار قرار داد. 

بازدید دادستان کل کشور از شرکت قوای محرکه 
کرمان خودرو

دادستان  آزاد  موحدی  محمدکاظم  حجت الاسلام 
شرکت  از  آبان  دهم  چهارشنبه  بازید  در  کشور  کل 
اقتصادی  ویژه  منطقه  در  محرکه  قوای  قطعه سازی 
ارگ جدید بم گفت: از سال 8۲ این شرکت با یکی 
از بانک های عامل مشکلاتی داشت که با ورود دستگاه 
قضا بعد از چندین سال برطرف شد. وی ادامه داد: طی 
۲ مرحله حمایت دستگاه قضایی استان شرکت قوای 
محرکه به مرحله تولید و اشتغال رسید و تا پایان سال 
تعداد اشتغال زایی مستقیم آن به ۵۰۰ نفر و در کمتر از 

یکسال آینده به ۲ هزار نفر می رسد.
 هادی شهسوارپور مدیرعامل منطقه ویژه ارگ جدید 
نیز در این بازید خطاب به دادستان کشور گفت: در 
هزار  بالای ۱۷  جدید  ارگ  خودروسازی  کارخانجات 
نفر مشغول به کار هستند و دقیقا سال گذشته از ماه 

شهریور تاکنون ۷۰۰۰ نفر نیروی جدید به کار گرفته 
شدند و اکنون هم ظرفیت استخدام ۵۰۰۰ نفر را در 

کارخانجات ارگ جدید داریم.
ارگ  کارخانجات  بر  تحریم ها  آسیب  به  اشاره  با  وی 
جدید افزود: بحث تحریم ها سبب این شد که مشکلات 
بصورت زنجیره وار روی هم انباشته شود  و مشکلاتی 
در زمینه گمرک، بانک، انتقال و صادرات و بیمه پیش 
آید و وضعیت عملًا به یک کلاف سردرگم تبدیل کرد.

شهسواپور خاطرنشان کرد: یکی از کارخانجات که به 
مشکل خورده ریگان خودرو است که برای آن برنامه  
هایی داریم و نیاز به یک دستور ویژه دارد. وی ادامه داد: 
ما به همت و کمک دوستان قضایی و تمام بزرگواران 
خودرو  دستگاه  هزار  تولید ۵۰۰  سمت  به  توانستیم 
برویم و حتی تولید داخل قطعه سازی  هم به همت 
دوستان راه افتاد که می تواند بخشی از نیازهای کشور 

را تامین کند.

 در جریان سفر رییس قوه قضاییه به استان کرمان صورت گرفت:

دادستان کل در در نشست با فعالان اقتصادی بم عنوان کرد:

باغ شهر جهانی بم
 محل پرسه سگ های ولگرد

کشوری  یا  استانی  مسئولان  حضور  در  وقتی  بم  شهرستان  مسئولان 
به دنبال گرفتن اعتبار یا حل مشکلات هستند، مدام از اهمیت صیانت 
از منظر و سایر ابعاد باغ شهر جهانی بم و نیز وجهه ارگ تاریخی این 
ولگرد  سگ های  مشکل  تاکنون  اما  می رانند  سخن  پرگردشگر  خطه 
اینجا را که غیر از نازیبایی، مشکلات بهداشتی نیز ایجاد کرده است، 

حل نکرده اند.
شمار  به  زمینه  این  در  متولی  و  اصلی  نهادهای  از  که  بم  شهرداری 
می رود در پاسخ به چرایی این وضعیت نامناسب که به گفته مسئولان 
این  در  توسط حیوانات  را  انسان  بهداشتی رشد ۱۰۰ درصدی گزش 
شهرستان طی امسال شاهد بوده ایم، تنها به پاسخ های توجیه کننده ای 
مثل » وظیفه ماست انجام دهیم«،»درحال هماهنگی هستیم«، »اگر 
سایر شهرداری های اطراف کار نکنند کار ماهم بیهوده است« و »باید 
انجام شود« بسنده می کنند و معلوم نیست چرا طی سال های اخیر 

کار در این زمینه انجام نشده و چه کسانی باید پاسخگو باشد و...
ادامه در صفحه ۵

محمد بنی اسدی شهردار بروات:

با اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد 
تومان آسفالت معابر را بزودی 

شروع می کنیم

منصور نائب زاده سرمایه گذار بخش خصوصی:

افتتاح سینمای دیجیتال در بم 
همزمان با سالگرد زلزله 
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این  در  متولی  و  اصلی  نهادهای  از  که  بم  شهرداری 
این  چرایی  به  پاسخ  در  می رود  شمار  به  زمینه 
بهداشتی  مسئولان  گفته  به  که  نامناسب  وضعیت 
حیوانات  توسط  را  انسان  گزش  درصدی   ۱۰۰ رشد 
تنها  ایم،  بوده  شاهد  امسال  طی  شهرستان  این  در 
به پاسخ های توجیه کننده ای مثل » وظیفه ماست 
انجام دهیم«،»درحال هماهنگی هستیم«، »اگر سایر 
بیهوده  ماهم  کار  نکنند  کار  اطراف  های  شهرداری 
است« و »باید انجام شود« بسنده می کنند و معلوم 
نیست چرا طی سال های اخیر کار در این زمینه انجام 

نشده و چه کسانی باید پاسخگو باشند.
مناطق  از  یکی  عنوان  به  بم  و  اگر کرمان  آنکه  حال 
مهم  مقصد  به  خواهد  می  کشور،  گردشگری  مهم 
شود،  تبدیل  جهانی  و  ملی  کلاس  در  گردشگری 
ترین  بدیهی  از  و  شود؛  نمی  رویکردهایی  چنین  با 

اقدامات، حل مشکلات پرسه سگ های ولگرد است.
از  بم  بهداشت  مرکز  رییس  که  است  درحالی  این 
در  حیوانات  توسط  انسان  گزش  برابری   ۲ افزایش 
هفت ماه سال جاری در مقایسه با مدت مشابه سال 
پارسال ۲۵4  ماه  در هفت  و گفت:  داد  گذشته خبر 
در  اما  داشتیم  توسط حیوانات  انسان  گزیدگی  مورد 
مدت مشابه امسال ۵۳۳ مورد گزیدگی گزارش شده 

که بیش از ۲ برابر افزایش داشته است.
در  )ولگرد(  بلاصاحب  سگ های  جمعیت  افزایش 
چند سال اخیر مشکلاتی را از لحاظ سلامتی و حتی 
زیست محیطی رقم زده که مهمترین آنها به ترتیب 
در  و سرگردانی حیات وحش  بیماری هاری  به  ابتلا 
قوانین  نیازمند  مساله  این  کنترل  زیستگاه هاست؛ 
محکم و البته اجرای آنهاست که باید نهادهای متولی 

نسبت به آن جدی تر باشند.
آمارها در بم نشان می دهد گزش توسط حیوانات روند 
به روبه رشدی داشته اما مساله فقط یک گازگرفتگی 
ناقل  است  ممکن  سگ ها  که  آنجا  از  نیست،  ساده 
بیماری هاری باشند، از این رو اگر فردی از دندان های 
سگ جان سالم به در ببرد باز هم ضمانتی بر سالم 
بودنش نیست، چون در این شرایط بیماری خطرناک 

هاری است که فرد را تهدید می کند.
از تعداد سگ های  این درحالی است که آمار رسمی 
نمی شود  ارائه  بم  در سطح شهر  )ولگرد(  بلاصاحب 
و استنادها بیشتر به آمارهای گزش انسان ها توسط 

حیوانات به ویژه سگ هاست.

کانون حیوانات دچار هاری در هشت نقطه بم
در  بم  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  مرکز  رییس 
اواخر سال ۱4۰۱  از  ایرنا گفت:  با خبرنگار  مصاحبه 
ما  به هاری در شهرستان همجوار  اولین مورد مبتلا 
نرَماشیر مشاهده شد که به دلیل تردد حیوانات، امسال 

در بم نیز موارد مبتلا به هاری ثبت کرده ایم.
دکتر فرامرز دریجانی افزود: هاری بیماری ۱۰۰ درصد 
کُشنده ای است که اگر شخصی به آن مبتلا شود، به 
موقع درمان نشود و علایم آن مشخص شود به طور 

قطع جان خواهد باخت.
از  نقطه  هشت  در  امسال  ابتدای  از  کرد:  عنوان  وی 
شهرستان بم کانون های حیوانی مثبت قطعی هاری 

مشاهده شده است.
رییس مرکز بهداشت بم ادامه داد: یکسری از مناطق 
مناطق  ویژه  به  هستند،  هاری  کانون  شهرستان 
بیماری  دچار  آنها  های  دام  زمانی  اگر  که  روستایی 
یکسری  تا جلو  معدوم می شوند  هاری شوند سریع 

سودجویی ها گرفته شود.
در  مردم  کرد:  تاکید  بم  شهرستان  در  مسئول  این 

شدند،  گزیدگی  دچار  حیوان  هر  توسط  که  صورتی 
با آب و صابون  ضمن شست و شوی محل گزیدگی 
سریع به بیمارستان پاستور یا مرکز بهداشت مراجعه 

کنند.
به گفته وی تاکنون در شهرستان بم فوت تایید شده 
و قطعی انسانی مبتلا به بیماری هاری گزارش نشده 

است.
این مسئول مرکز بهداشت بم افزود: بهترین کار این 
موقع  به  و  ساعت   48 از  کمتر  در  که شخص  است 
برای درمان گزیدگی و تزریق واکسن هاری مراجعه 
کند زیرا بیماری هاری کُشنده است و اصلا تاخیر در 

آن جایز نیست.
دریجانی بیان کرد: دوره پنهان هاری در انسان به طور 
متوسط بین یک تا سه ماه طول می کشد و بعد علایم 
آن بیماری بروز می کند که اگر این علائم بروز یافت 
دیگر درمانی برای آن وجود ندارد و فرد دچار مرگ 

دردناکی می شود.

توپ در زمین شهرداری ها و دهیاری ها
آوری  متولیان جمع  درباره  بم  بهداشت  رییس مرکز 
سگ های بلاصاحب توضیح داد: جمع آوری سگ های 
ولگرد مربوط به شهرداری ها و دهیاری هاست و مرکز 
بهداشت نمی تواند در بحث جمع آوری کاری انجام 

دهد.
بهداشتی  دفن  در  فقط  بهداشت  مرکز  گفت:  وی 
حیواناتی که مبتلا یا مشکوک به بیماری هاری یا هر 
بیماری واگیردار دیگری هستند نظارت خواهد داشت.

دریجانی اظهار داشت: در بحث حیوان گزیدگی مرکز 
مبتلا  انسانی  موارد  تمامی  و  دارد  فعالیت  بهداشت 
بلاصاحب،  یا  خانگی  از طریق سگ  گزیدگی چه  به 

واکسیناسیون انجام می شود.
جلسات  کرد:  خاطرنشان  بم  بهداشت  مرکز  رییس 
متعددی با محوریت جمع آوری سگ های بلاصاحب 
که  شده  مقرر  و  برگزار  بم  فرمانداری  در  )ولگرد( 
بلاصاحب  سگ های  برای  دهیاری ها  و  شهرداری ها 
)ولگرد( چاره ای بیندیشند و نسبت به جمع آوری آن 

ها اقدامات لازم را انجام دهند.
وی ادامه داد: شهرداری اگر در خصوص تفکیک زباله 
به  را  ها  زباله  و همچنین  دهد  انجام  فرهنگ سازی 
خود  به  خود  کند،  آوری  جمع  شهر  سطح  از  موقع 
بخش مهمی از حیوانات نیز به خارج از شهر هدایت 

می شوند.

شهرداری: وظیفه ما جمع آوری است
خصوص  این  در  نیز  بم  شهردار  ریاضی  علیرضا  اما 
گفت: یکی از وظایف اصلی شهرداری در بحث خدمات 
حیوانات  و  ولگرد  های  سگ  آوری  جمع  شهری، 

بلاصاحب در چارچوب قوانین و مقررات است.
وی افزود: برای نگهداری سگ های ولگرد و بلاصاحب 
زمینی را به مساحت ۲ هزار مترمربع در ضلع شرقی و 
نزدیک تپه های یادمان شهر بم مشخص و دیوارکشی 

کرده بودیم اما طبق تصمیم کارگروه مدیریت پسماند 
شهرستان، به دلیل نزدیک بودن این زمین به منطقه 
این  از  حیوانات  نگهداری  محل  شد  مقرر  مسکونی 

قسمت جابه جا شود.
ریاضی ادامه داد: مقرر شد در نزیکی سایت دفن زباله 
در جاده دارستان که مورد تایید مشاور طرح تفصیلی 
اختیار  در  طبیعی  منابع  توسط  زمینی  است،  بم 
شهرداری قرار گیرد تا محل جدید نگهداری سگ های 

بلاصاحب یا ولگرد نیز راه اندازی شود.
سازمان  بخشنامه  طبق  کرد:  بیان  بم  شهردار 
زنده  به روش های مختلف  باید حیوانات  شهرداری ها 
عقیم  دامپزشکی  توسط  نگهداری  محل  در  و  گیری 
هفته   ۲ مدت  به  نگهداری  از  بعد  که  شوند  سازی 
مجدد در محیط های قبل که جمع آوری شده بودند 

آزادسازی شوند.
اگر  و  دارند  رفتارشناسی  حیوانات  وی  گفته  به 
گروهی  شوند،  خارج  محیطی  از  حیوانات  از  گروهی 
دیگر جایگزین آنها خواهند شد، به همین دلیل باید 
حیوانات در همان مناطقی که گرفته شدند آزادسازی 

شوند.
هزینه ها بالاست

وی در ادامه هزینه این اقدامات را پیش کشید و گفت: 
هزینه زنده گیری، نگهداری حیوانات و دوره ای که 
باید توسط دامپزشکی عقیم سازی شوند بسیار بالاست 
که هر قلاده حیوان بیش از ۵۰ میلیون ریال هزینه 

خواهد داشت.
بودجه،  شرایط  دلیل  به  کرد:  اضافه  بم  شهردار 
بعد  داریم  برنامه  اما  دارد  محدودیت هایی  شهرداری 
از اینکه محیط نگهداری حیوانات آماده شد فراخوان 
بدهیم تا شهروندان هم اگر قلاده ای را زنده گیری کنند 
و به شهرداری تحویل دهند با نظر شورای اسلامی شهر 

تشویقی برای شهروند در نظر بگیریم.
مدیریت  کارگروه  دبیر  شهرداری  داد:  توضیح  وی 
پسماند و حیوانات ناقل بیماری است و ادارات مرتبط 
علوم  ،دانشگاه  محیط  بهداشت  دامپزشکی،  مانند 
پزشکی، محیط زیست یا سمن ها )سازمان مردم نهاد 
توانند  نیز می  و گروه های حامی حیوانات   )NGO یا 

همکاری بین بخشی داشته باشند.
برعهده  موضوع  این  اجرای  کار  کرد:  اظهار  ریاضی 
از بخش  بروات )یکی  از شهرداری   شهرداری است و 
های شهرستان بم در استان کرمان است که مرکز آن 
و  دهیاری ها  شود(،  می  شناخته  بروات  عنوان  با  نیز 
بخشداری های اطراف شهر بم نیز می خواهیم در این 

بحث به کمک شهرداری بم بیایند.
در  که  است  این  ما  عمده  مشکل  افزود:  وی 

شهرداری  بلاصاحب،  حیوانات  آوری  جمع  خصوص 
بروات و دهیاری های اطراف همکاری لازم را ندارند.

ریاضی گفت: زمانی که شهرداری بم کار را انجام می 
دهد و شهرداری بروات، دهیاری ها و بخشداری های 
دیگر فعالیت لازم را انجام ندهند باعث ایجاد خلاء و 

هزینه ها نیز اتلاف می شود.
وی خاطرنشان کرد: اگر سگ ها از شهر بم جمع آوری 
شوند اما دهیاری ها و بخشداری ها و شهرداری بروات 
همکاری نکنند سگ های اطراف مجدد جایگزین می 

شوند.

باغ شهر بودن، از دلایل تجمع سگ ها
دامپزشکی  رییس  پور  اسدی  مسعود  نیز  ادامه  در 
شهرستان بم در خصوص بیماری هاری و تجمع سگ 
های بلاصاحب گفت: نیمی از بیماری های انسان قابل 
این  از  تعدادی  و  هستند  حیوانات  طریق  از  انتقال 
آنها هاری  از سگ ها هستند که در صدر  بیماری ها 
است. وی افزود: در شهرستان بم به دلیل باغ شهر بودن 
و اینکه باغ ها محل های خوبی برای زاد و ولد حیوانات 
ها  سگ  جمعیت  افزایش  شاهد  شود  می  محسوب 

هستیم در نتیجه باید فکر جدی برای آن انجام داد.
زیادی  روستاهای  کرد:  عنوان  بم  دامپزشکی  رییس 
شهر  به  حدودی  تا  و  دارند  قرار  بم  شهر  اطراف  که 
نیز چسپیده اند، محل تجمع سگ ها هستند که نیاز 
به همت جدی بخشداری ها، دهیاری ها در روستاها و 
شهرداری های بم و بروات دارد. اسدی پور اضافه کرد: 
بلاصاحب  حیوانات  کنترل  کارگروه  های  تصمیم  از 
طرح زنده گیری حیوانات است که در حال پیگیری 
و رایزنی هستیم تا طبق پروتکل وزارت کشور بحث 

عقیم سازی حیوانات را انجام دهیم.
وی افزود: بیماری هاری بسیار کشنده و بحث سلامت 
باید هرچه  دلیل  به همین  است،  میان  در  ها  انسان 
سریعتر طرح زنده گیری و عقیم سازی این حیوانات 

در دستور کار قرار گیرد.
اسدی پور توضیح داد:استفاده از دارت بیهوش کننده 
برای بحث زنده گیری هزینه زیادی دارد اما به دلیل 
ارزش بیشتر جان انسان ها باید این هزینه ها را متقبل 

شویم تا امنیت سلامت شهروندان تامین شود.
رییس دامپزشکی بم تصریح کرد: سگ ها قلمرو دارند 
و طبق کارهای مطالعاتی موثرترین روش، عقیم سازی 
آنها و رهاسازی در همان قلمرو است تا به مرور زاد و 
ولد آنها کم شود. اسدی پور گفت: شهرداری باید به 
صاحبان باغ ها اخطار دهد که حصار باغ های خود را 
بسازند تا از ورود سگ ها به باغ ها و امکان زاد و ولد 

حیوانات نیز جلوگیری به عمل آید./ ایرنا

باغ شهر جهانی بم محل پرسه سگ های ولگرد
مسئولان شهرستان بم وقتی در حضور مسئولان استانی یا کشوری به دنبال گرفتن اعتبار یا حل مشکلات هستند، مدام از اهمیت صیانت از منظر و 

سایر ابعاد باغ شهر جهانی بم و نیز وجهه ارگ تاریخی این خطه پرگردشگر سخن می رانند اما تاکنون مشکل سگ های ولگرد اینجا را که غیر از نازیبایی، 
مشکلات بهداشتی نیز ایجاد کرده است، حل نکرده اند.
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مسابقات آزمایشی فوتبال زنان باشگاه های آسیا امروز 
در ازبکستان به پایان دور گروهی خود رسید و تیم 
خاتون بم برابر نسف قرشی ازبکستان به تساوی بسنده 

کرد.
نماینده فوتبال زنان ایران امروز در سومین و آخرین 
دیدار دور گروهی خود برابر نسف ازبکستان دو بر دو 
مساوی کرد تا با یک امتیاز از سه بازی به انتهای راه 

خود در این رویداد برسد.
این بازی برای هر دو تیم، تشریفاتی بود زیرا دو تیم 
در دو بازی پیشین خود برابر تیم های سیدنی اف سی 
استرالیا و هیوندای استیل رد آنجلز کره جنوبی تن به 

شکست داده بودند.
نسبت  تفاضل گل کمتر  با  تساوی  این  با  بم  خاتون 
به نسف ازبکستان در انتهای جدول چهار تیمی قرار 
گرفت و تیم صدرنشین نیز در دیدار نهایی به مصاف 

تیم برتر گروه دیگر این مسابقات می رود.
سربالی، شهناز  زهرا  رمضانی،  عاطفه  زهرا خواجوی، 
جعفری زاده، فاطمه گرایلی، بهناز طاهرخانی، گلنوش 
خسروی ملیکا محمدی، نگین زندی، سمانه چهکندی 

بازی  این  در  را  خاتون  اولیه  ترکیب  مونا حمودی  و 
تشکیل دادند.

بم در پی  تیم خاتون  قنبری مهاجم کهنه کار  زهرا 
آسیب دیدگی در مسابقه برابر نماینده کره جنوبی در 

این بازی غایب بود.
خاتون در نخستین دیدار خود سه بر صفر به سیدنی 
اف سی استرالیا باخت و سپس دو بر یک برابر هیوندای 

استیل کره جنوبی شکست خورد.
است.  جعفری  مرضیه  عهده  بر  خاتون  تیم  هدایت 
زنان  برتر  لیگ  قهرمان  گذشته  فصل  ایران  نماینده 

شده بود.
زنان  مسابقات  آزمایشی  دوره  آخرین  دوره،  این 
باشگاه های آسیا محسوب می شد. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا قصد دارد از سال ۲۰۲4 لیگ قهرمانان زنان آسیا 

را برگزار کند.
برنده  چرا  که  می خورم  حسرت  جعفری: 

نشدیم
بعد از شکست خاتون بم مقابل هیوندای استیل کره 

جنوبی در هفته دوم رقابت های جام باشگاه های زنان 
آسیا، مرضیه جعفری، سرمربی خاتون بم در خصوص 
گفت وگو  به  سه‹‹  ›‹ورزش  خبرنگار  با  مسابقه  این 
نشست. جعفری کم تجربگی و ویروس شایع شده در 
اردوی این تیم را علت اصلی رقم خوردن این نتیجه 

عنوان کرد.
سرمربی باتجربه خاتون در ابتدای این گفت وگو گفت: 
به بازیکنانم و تیمم برای ارائه این بازی افتخار می کنم. 
متاسفم که نتوانستیم نتیجه مطلوبی بگیریم اما من 

به تمام ارکان تیمم برای این مسابقه افتخار می کنم.
او در ادامه گفت: اگر بازیکنانم درگیر آنفولانزا نبودند 
در  بازیکن من  نمی خورد. ۷،8  رقم  نتیجه  این  قطعا 
زمین با بیماری بازی کردند و از دقایقی به بعد دیگر 
توان دویدن و بازی کردن نداشتند اما همه وجودشان 
را در زمین گذاشته بودند. بازیکن ذخیره ای نداشتم که 

بخواهم جایگزین آن ها کنم.
 مونا حمودی در این چند روز به حدی حالش بد شد 
که نتوانستم اصلا از او استفاده کنم، شهناز جعفری، 
نگین زندی، زهرا سربالی و چند بازیکن دیگر تیم را 

هم با قرص و دارو به بازی رساندیم.
نگین زندی تا همین امروز صبح حوالی ۱۱ به خاطر 
متوجه  و  نداشت  کامل  هوشیاری  دارو  از  استفاده 
برای  شرایط  این  با  من  تیم  نبود.  مسابقه  شرایط 

پیروزی وارد زمین شده بود.
از  گفت:  مسابقه  روند  در خصوص  ادامه  در  جعفری 
بودیم،  شده  میدان  وارد  پیروزی  کسب  برای  ابتدا 
چیزی جزء پیروزی نمی خواستیم و حتی وقتی نگین 
به مساوی راضی  به ثمر رساند  را  زندی گل تساوی 
نبودیم، به بازیکنانم گفتم حمله کنید چراکه برخلاف 
پیش بینی ها من قدرت برنده شدن در این مسابقه را 
در بازیکنانم می دیدم. شاید در بعضی از لحظات هم 
کم تجربگی مانع نتیجه گرفتن ما شد اما اینجا به شما 
قول می دهم که سال آینده با قدرت بیشتر و بهتر ما را 

در لیگ قهرمانان زنان آسیا خواهید دید.
 سرمربی خاتون در پایان گفت: فقط می خواهم بگویم 
حیف شد که در این بازی برنده نشدیم اما به زودی 

نسخه بهتری از ما را خواهید دید.

قول می دهم پرقدرت تر برگردیم
مرضیه جعفری سرمربی خاتون بم: حسرت می خورم که چرا برنده نشدیم
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افتتاح سینمای دیجیتال در بم همزمان با سالگرد زلزله 
طلوع بم - سعید افروغ:  منصور نائب زاده سرمایه گذار 
بومی این سینما که در مرکز خرید اطلس واقع 
هست در گفتگو با طلوع بم گفت: این مجموعه 
پنج طبقه سازه الحاقی و جدا از زمین شهرداری 
است که ما بر اساس رسالت اجتماعی پیگیریی و 

راه اندازی کردیم.
ویژگیهای  و  دیجیتال  سینمای  در خصوص  وی 
آن افزود: در کشور بین ۵ تا ۱۰ مجوز مدرن در 
این زمینه تا به امروز صادر شده است.  سیستم 
صوت این مجموعه کاملا دیجیتال و ظرفیت این 
سینما است و قابلیت تفکیک صدای بی نظیری در 
اختیار شما قرار می دهد و لذت تماشای یک فیلم 
یا موسیقی را چندین برابر افزایش می دهد و صوت 
دور میزند این در حالیست که قسمت عایق کاری 
خارجی  صوتی(  پلن)عایق  وول  تماماً  مجموعه 
برگشت  بحث  در  و  آکوستیک هست  که  هست 

صوت بسیار تاثیر دارد. 
وی ادامه داد: مانیتور مجموعه به طول ۷ متر و 
ارتفاع سه متر و چهل سانتیمتری است و تی وی 
وال 4k می شود و نیاز به پرده و پروژکتور نداریم 
سیستم  کنیم  اجرا  کنسرت  بخواهیم  اگر  حتی 
با  و  امکانات  بروزترین  از  و  جداگانه  آن  صوت 
کیفیت ترین اجناس در این مجموعه استفاده شده 
است و جا دارد از رایزنی های ریاست شورا تشکر 
کنم و امیدواریم که بتوانیم در پنج دی ماه آن را 

افتتاح کنیم.
وی یادآور شد: در این مجموعه دو سینما خواهیم 
داشت و قسمتی از مجموعه را برای باشگاه بانوان 
برنامه ریزی کردیم و یک فروشگاه محصولات کاملا 
فرهنگی هم خواهیم داشت و پشت بام را هم برای 
آماده خواهیم کرد. یک  یک روف گاردن شکیل 
طبقه هم داریم که کارهای سفت کاری آن انجام 
شده است و با نیاز سنجی که صورت خواهد گرفت 

آن هم ساماندهی خواهد شد.
 گفتنی است؛ اعضای شورای شهر بم از این پروژه 

منصور نائب زاده سرمایه گذار بخش خصوصی سینما اطلس دردیدار با اعضای شورای شهر عنوان کرد:
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 مرکز انجمن حمایت از کودکان کار را در بم احداث می کنیم

طلوع بم - ناهید ذاکری: انجمن کار کودکان بم بیش 
از ۲۰۰ نفر از کودکان کار را در زمینه های مددکاری، 
روانشناسی، بهداشت، تغذیه و درمان حمایت می کند و 
برای کودکان بازمانده از تحصیل محیط آموزشی دایر 
کرده و تمام هزینه های تحصیلی این کودکان با انجمن 

می باشد.
به گزارش طلوع بم، قاسم حسنی مدیر عامل انجمن 
حمایت از کودکان کار کشور در خصوص فعالیت انجمن 
ها بعد از زلزله بم گفت: انجمن های زیادی در سال 8۲ 
آمدند و رفتند اما چیزی که باعث ماندگاری ما شد این 
بود که نیروهای  بومی را انتخاب کردیم  و تجربه و نوع 
نگاهی که انجمن طی این سالها به موضوع  داشته است 
باعث ماهر شدن نیروها شده است و می تواند  کمک 
کند که شرایط برای بچه های بم بهتر باشد. از آنجا که 
موضوع کودکان یکی از بنیادی ترین موضوعات کشور 
است بخصوص امروز که در بحث جمعیت مسئله مهمی 
آموزش  ولی  شود  زیاد  جمعیت  باشد  قرار  اگر  است. 
است.  دیده  آسیب  آن جمعیت  نرود  مدرسه  و  نبیند 
جمعیت آموزش دیده  امیدوار و شاد و سلامت است. 

وی در خصوص نگاه انجمن به کودکان کار و چرخه 
کار افزود: انجمن و مسیر انجمن نشان می دهد باید در 
کنار کودکان کار قرار بگیریم و بی تردید به نیازهای آنها 
پاسخ دهیم و برای مبارزه با کارِ کودک باید بگونه ای 
عمل کرد که خانواده کودک را درگیر کنیم که کنار 
کودک باشد و کمک کنیم مادر کودک، مادری توانمند 
شود و سعی کنیم که کودکان بیشتری وارد چرخه کار 
نشوند.وی با اشاره به هدف انجمن و فاصله انجمن از 
نگاه سیاسی و اینکه انجمن هیچگاه وارد هیچ جناحی 
نمی شود  خاطر نشان کرد: با تعامل و همکاری شورای 

شهر میتوان به کودکان کار خدمات دهی کرد. 
در  افاغنه  از  حمایت  بودن  ممنوع  زمینه  در  حسنی 
شهرستان بم خاطر یادآور شد: از آنجا که در شهر بم 
ارائه خدمات به کودکان اتباع ممنوعیت دارد این امر 
هم باعث بروز مشکلاتی شده است و تا زمانی که به 
تصمیمی  چه  باید  نمی دانیم  نرویم  ای  پدیده  سمت 
بگیریم. استدلال ما در تهران این بود کودکی که سر 
چهار راه می ایستد باعث آسیبِ جامعه است برای همین 
کودکان افاغنه در تهران به دستور رهبری به مدرسه 

می روند. چون زمانی که از کودک سوءاستفاده می شود 
آسیب  هم  ما  به  می بیند  آسیب  کودک  اینکه  ضمن 
وارد می شود اما اگر در کنار کودکان قرار بگیریم و به 
مسائل مددکاری و روانشناسی آنها بپردازیم می توانیم 
تشخیص دهیم که کدام یک از آنها مورد سوءاستفاده 
قرار می گیرد اما تا زمانی که به سمت آنها  نرفته ایم این 
مشکل ادامه دارد. وی تأکید کرد: اگر در بم زیر ساختی 
ایجاد شود ما میتوانیم اینجا سرمایه گذاری کنیم و در 
صورت تهیه زمین در شهرستان بم انجمن کودکان کار 
احداث خواهد شد و با حمایت و هماهنگی شما میتوان 
مرکزی با خدمات آموزشی  و حرفه آموزی ایجاد کرد و با 
مهربانی به کودکان افاغنه تاثیرات تعیین کننده را دنبال 
کرد چرا که آنها می توانند سفیر ما باشند پس ما باید با 

این دیدگاه نگاه و حرکت کنیم.
حامد سلجوقیان عضو شورای شهر بم با اشاره به نرخ 
تورم و مشکلات معیشتی و کم شدن کمک های مردمی 
هستند  خانواده هایی  کار  کودکان  خانواده های  گفت: 
در سطح  لحاظ سواد  از  و هم  مالی  لحاظ  از  که هم 
پایینی هستند بنابراین باید ضمن اینکه برای کودکان 
برای خانواده های  برنامه ای هم  داریم،  برنامه هایی  کار 

رفع  زمینه   در  اساسی  اقدامات  و  باشیم   داشته  آنها 
مشکل اعتیاد خانواده فراهم و بعد از رفتن مشکل اعتیاد 
در ادامه با توجه به ظرفیت های زیاد شغلی که بابت 
وجود کارخانه های ارگ ایجاد شده است می توانند آنجا 
شاغل شوند و استفاده کنند بنابراین باید کمک کنیم تا 

آسیب های اجتماعی آنها کم شود.
کریم غضنفرآبادی رئیس کمیسیون فرهنگی شورای 
شهر نیز با اشاره به سابقه تمدن بم و اینکه بم بواسطه 
زلزله بیشتر به جهان معرفی شد گفت: در حادثه زلزله 
به خاطر داریم که همه کشورها خارج از مسائل سیاسی 
بم را حمایت کردند و کاری هم که امروز شما در حوزه 
نگاه  با  نگاه ها،   همه  از  فارغ  می دهید  انجام  بم  شهر 
بشردوستانه انجام می دهید و به جناحی وابسته نیستید 

و کار شما فقط وابسته به انسانیت است.
سمانه سام نژاد دیگر عضو شورا هم در خصوص تهیه 
زمین برای ساخت انجمن کودکان کار در بم گفت: با 
توجه به اینکه دولت اداره راه و شهرسازی را مکلف کرده 
است که زمین را در اختیار قرار دهد بنابراین در راستای 
تامین زمین برای جامعه هدف  مشکلی  وجود ندارد و 

باید انجام شود.

مدیر عامل انجمن کودکان کار کشور در دیدار با اعضای شورای شهر بم عنوان کرد:
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هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی آگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آیین نامه 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابــر آراء صــادره هیــات اول موضــوع قانــون تعییــن 
ــای  ــی اراضــی و ســاختمان ه ــت ثبت ــف وضعی تکلی
فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه 
ــه  ــات مالکان ــم تصرف ــک ب ــت مل ــک ثب ــی مل ثبت
بلامعــارض متقاضیــان ذیــل واقــع در شهرســتان 
ــم و نرماشــیر بخــش هــای ۲9 لغایــت ۳۳ کرمــان  ب
محــرز گردیــده اســت لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم 
مراجعیــن در نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهی میشــود 
ــند  ــدور س ــه ص ــبت ب ــخاص نس ــی اش و در صورت
مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــن میتوانند 
ــاه  ــدت دوم ــه م ــی ب ــن آگه ــار اولی ــخ انتش ازتاری
ــس از  ــلیم و پ ــن اداره تس ــه ای ــود را ب ــراض خ اعت
اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم 
ــی  ــع قضای ــه مراج ــود را ب ــت خ ــراض دادخواس اعت
تقدیــم نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــا مدت 
مذکــور و عــدم اصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند 

مالکیــت صــادر خواهــد شــد.

ــش 29  ــع در بخ ــده واق ــا ش ــلاک تقاض ام
ــان  کرم

پــلاک ۲ فرعــی از ۵۵4 اصلــی آقــای محمــد اقدامــی 
کــد ملــی۳۱۱۱۲۲۲8۷۱ فرزند موســی در ششــدانگ 
ــه  ــی از ۵۵۱ ب ــلاک یکفرع ــام پ ــت ادغ ــن جه زمی
مســاحت ۱۳6.4۵ متــر مربــع واقــع در خیابــان 
پاســداران بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت حبیب 

ــزی الله نیری
پــلاک ۱۲ فرعــی از 6۷6 اصلــی خانــم فاطمــه 
ــد  ــی۳6۲۱۱۷6۷48 فرزن ــد مل ــدم ک ــماعیلی مق اس
موســی در ششــدانگ یکبابخانــه بــه مســاحت ۲۱6.6 
متــر مربــع واقــع در خیابــان ارگ کوچــه ۲۲ بخــش 
۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت حمیدرضا ضیــاء الدینی

پــلاک ۲۲۷ فرعــی از49فرعــی از ۱۰4۱ اصلــی آقــای 
جــواد منــوری کــد ملــی ۳۲۰98۷9۳۰۳ فرزنــد علــی 
ــر  ــاحت ۱۳۳.4 مت ــه مس ــه ب ــدانگ یکبابخان در شش
ــان از  ــش ۲9 کرم ــد بخ ــدان زی ــع در می ــع واق مرب

مــورد مالکیــت مشــاعی خودمتقاضــی
پــلاک 6 فرعــی از ۱4۱۲ اصلــی آقــای مهــدی 
ــین  ــد حس ــی ۳۱۱۰9۱994۱ فرزن ــد مل ــتگو ک راس
در ششــدانگ زمیــن جهــت ادغــام در پــلاک ۱4۱۰ 
اصلــی بــه مســاحت 48.4۰ متــر مربعواقــع در خیابان 
بوعلــی  بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت  موســی 

ناصــری
پــلاک ۵۲ فرعــی از ۳9 فرعــی از ۱886 اصلــی آقــای 
ــد  ــی ۳۱۱۰4۲۲84۰ فرزن ــد مل ــدادی ک ــاس امان عب

علــی در ششــدانگ یکبابخانــه بــه مســاحت ۳۰۷ متر 
مربــع واقــع درخیابــان تختــی  بخــش ۲9 کرمــان از 

مــورد مالکیــت فاطمــه هاشــمی
پــلاک یکفرعــی از ۱9۲6 اصلــی آقــای علیرضــا 
کردســتانی کــد ملــی ۳۱۱۱۰۵۵۳۲9 فرزنــد رضــا در 
ششــدانگ یکبابخانــه و بــاغ بــه مســاحت ۱9۰۲ متــر 
مربــع واقــع کمربنــدی ولیعصــر  بخــش ۲9 کرمــان از 

مــورد مالکیــت ورثــه حســین کردســتانی
اصلــی  از ۲۲9۲  از ۱6فرعــی  فرعــی  پــلاک ۲۰ 
ــی  ــد مل ــادی ک ــه آب ــتانی ال ــی سیس ــای مجتب آق
ششــدانگ  در  محمــد  فرزنــد   ۳۰۲۰4۳449۱
یکبابخانــه بــه مســاحت ۲۵۰.6 متــر مربــع واقــع در 
خیابــان تختــی بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت 

ــی ــرا بینائ زه
پــلاک ۲ فرعــی از ۲4۲۳ اصلــی آقــای محمــد 
جعفــری پویــا کــد ملــی ۳۲۰99۷۳۱۷۲ فرزنــد داود 
ــر  ــاحت 94.6۲ مت ــه مس ــه ب ــدانگ یکبابخان در شش
مربــع واقــع در خیابــان پاســداران بخــش ۲9 کرمــان 

ــی ابراهیمــی کرکــی ــی بن ــت تق ــورد مالکی از م
پــلاک ۲6 فرعــی از ۲۳ فرعــی از۲6۱6 اصلــی آقــای 
فــرح بیدرانــی کــد ملــی ۰۰46۵۱8۵۱۷ فرزنــد 
حســین در ششــدانگ یکبابخانــه بــه مســاحت 
۱6۵.۳9 متــر مربــع واقــع در خیابــان قــدس ۱۵ 
بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت فاطمــه علیچــی

پــلاک 6۰ فرعــی از ۲6۷4 اصلــی آقای زهره الســادات 
هوشــمند ســجادی کــد ملــی ۳۱۱۱4499۷۱ فرزنــد 
ســید امــان الله در ششــدانگ یکبابخانــه بــه مســاحت 
ــان از  ــش ۲9 کرم ــع در بخ ــع واق ــر مرب ۱9۲.۵ مت

مــورد مالکیــت عشــرت امانــی
ــای حجــت  ــی آق ــی از ۲8۱۰ اصل ــلاک ۱4۲6 فرع پ
مینــاب کــد ملــی۳۱۱۱6۲۵6۰۵ فرزنــد محمــد 
ــه  ــی ب ــری آموزش ــا کارب ــه ب ــدانگ یکبابخان در شش
مســاحت ۲84.6۵ متــر مربــع واقــع در خیابــان 
کشــاورز بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت مهــدی 

ــان ــن یزدی فروت
پــلاک ۱ فرعــی از۲8۲۷ اصلــی آقــای لیــلا کاظمــی 
برواتــی کــد ملــی ۳۱۱۰46۷4۰۲ فرزنــد مهــدی در 
ــر  ــاحت ۳۵۰۰ مت ــه مس ــاغ ب ــه ب ــدانگ یکقطع شش
مربــع واقــع در خیابــان چمــران بخــش ۲9 کرمــان از 

مــورد مالکیــت زهــرا نقیــب زاده
پــلاک ۱۰۵ فرعــی از ۳۲ فرعــی از ۲8۷4 اصلــی 
ــی ۳۱۰۰۱۳۵۵98  ــد مل ــی ک ــاهین عظیم ــای ش آق
فرزنــد محمــد در ششــدانگ یکبابخانــه مشــتمل بــر 
باغچــه بــا کاربــری خانــه بــاغ بــه مســاحت 6۰۰ متــر 

مربــع واقــع در خیابــان فردوســی بخــش ۲9 کرمان از 
مــورد مالکیــت داود مومــن زاده

رضــا  آقــای  اصلــی   ۳8۳4 از  فرعــی   ۵ پــلاک 
ارجمنــدی کــد ملــی6۰۵۰۱۰۳4۵۳ فرزنــد محمــود 
ــع  ــه مســاحت ۲9۳ متــر مرب در ششــدانگ باغچــه ب
ــان از  ــاد بخــش ۲9 کرم ــی اب ــان صوف ــع در خیاب واق

ــی زاده ــاالله اقبال ــت ماش ــورد مالکی م
پــلاک ۲ فرعــی از ۳848 اصلــی آقــای مجیــد 
ــر  ــد امی ــی ۳۱۱۰96۲69۱ فرزن ــد مل ــر ک ــام ف بهن
در ششــدانگ مغــازه باکاربــری تجــاری مســکونی بــه 
مســاحت 69.۵۵ متــر مربــع واقــع در خیابــان طالقانی 
بخــش ۲9 کرمــان از مــورد مالکیــت عبــدالله باغخانی 

پــور
پــلاک ۲۵ فرعــی از ۳۵۵۲ اصلــی آقــای نصــرت پــور 
رســتمی کــد ملــی ۳۱۱۰۱۵۳49۱ فرزند رمضــان در 
ششــدانگ یکبابخانــه بــه مســاحت ۲۳8.۳ متــر مربع 
واقــع در خیابــان چمــران بخــش ۲9کرمــان از مــورد 

مالکیــت مشــاعی خــود متقاضی
پــلاک ۱۰ فرعــی از 4۳64اصلــی آقــای حمیــد 
باغخانــی پــور کــد ملــی ۳۱۱۰۱۵9۰۳۱ فرزنــد 
حســن در ششــدانگ یکبابخانــه به مســاحت ۲۳۲.4۵ 
ــش ۲9  ــن بخ ــان۲۲ بهم ــع در خیاب ــع واق ــر مرب مت

ــاری ــا خاکس ــر نس ــت قم ــورد مالکی ــان از م کرم
پــلاک ۱۵۱۷ فرعــی از اصلــی 4446 اصلــی مجــزی 
شــده از ۵۷9فرعــی و۵۷8 فرعــی از 4446 اصلــی  
خانــم  ســعیده افشــاری زاده بمــی کــد ملــی 
۳۱۱۰9۷۷۷96 ف محمــد  در ششــدانگ یکبــاب 
خانــه بــه مســاحت 4۱6.۳۰ متــر مربــع واقــع خیابان 
اقبــال در بخــش ۲9کرمــان از مــورد مالکیــت نصــرت 

ــی ــادات طباطبائ الس
ــرب  ــادر ع ــای ن ــی آق ــی از ۵۰۱8 اصل ــلاک ۱ فرع پ
کــد ملــی ۳۱۱۰9۰6۷6۷فرزنــد علــی در ششــدانگ 
ــع  ــر مرب ــاحت ۵۳۰.4۵مت ــه مس ــه ب ــاب خان ــک ب ی
ــان از  ــان شهیدبهشــتی بخــش ۲9کرم ــع درخیاب واق

مــورد مالکیــت علــی عــرب
پــلاک ۲ فرعــی از اصلــی ۵۰۱8آقــای نادرعــرب کــد 
ملــی ۳۱۱۰9۰6۷6۷فرزندعلــی  در ششــدانگ یکباب 
خانــه بــه مســاحت ۱4۲.۰۲متــر مربــع واقــع خیابــان 
شهیدبهشــتی در بخــش ۲9کرمــان از مــورد مالکیــت 

علــی عــرب
ــش 31  ــع در بخ ــده واق ــا ش ــلاک تقاض ام

ــان  کرم
ــم  ــی خان ــی از۱۲۳۳ اصل ــی از ۱4فرع ــلاک۲9 فرع پ
ــد  ــی ۳۱۱۰4۳96۲۱فرزن ــد مل ــادی ک ــه اعتم صدیق

ــاحت  ــه مس ــه ب ــاب خان ــدانگ یکب ــین در شش حس
ــهدانبش  ــروات بلوارش ــع در ب ــع واق ــر مرب 4۲۵.۵مت
کوچــه 6بخــش ۳۱کرمــان از مــورد مالکیــت حســین 

اعتمــادی
۱۳۱۵آقــای  اصلــی  از  فرعــی   ۲۵۲ پــلاک 
محمدســرحدی کــد ملــی ۳۱۰۰۱4۲888فرزنــد 
ــه مســاحت  ــه ب ــاب خان ــادر ششــدانگ یکب غلامرض
۵4۲.۷متر مربــع واقعبروات بلوارشــمالی آزادی ۱6 در 
بخــش۳۱ کرمان از مــورد مالکیــت احمدومحمدتدین

ــاز  ــم مهرن ــی خان ــی از ۱۳۱۵اصل ــلاک ۲۵۳ فرع پ
نارویــی نــژاد کــد ملــی ۳۱۰۰۲۷۲۱6۱فرزنــد بهمــن 
در ششــدانگ یکبــاب خانــه بــه مســاحت ۲6۵.9متــر 
ــان شــهیدناروئی بخــش  ــروات خیاب ــع واقــع در ب مرب

۳۱کرمــان از مــورد مالکیــت مالکیــت احمدتدیــن 
پــلاک ۲ فرعــی از۲9۳۰ اصلــی آقــای مهردادجهــان 
داوددر  فرزنــد  ملــی۲99۲8۲۰۷۱۷  کــد  تیغــی 
ــر  ــه مســاحت ۲4۵.۵مت ــه  ب ــاب خان ششــدانگ یکب
ــورد  ــان از م ــش ۳۱کرم ــروات  بخ ــع درب ــع واق مرب

ــف زاده ــاس یوس ــت عب مالکی
اصلــی  از۳۰46  از۱فرعــی   فرعــی   ۷ پــلاک 
ــی  ــد مل ــادی ک ــب اب ــدادی قط ــره امان ــم طاه خان
ــاب  ــدانگ یکب ــی در شش ــد عل ۳۱۰۰4۵۱۱6۳فرزن
خانــه  بــه مســاحت۱48.۵ متــر مربــع واقــع در بروات 
ــورد  ــان از م ــش ۳۱کرم ــوی بخ ــان شهیدموس خیاب

ــاری ــلا پورولندی ــت لی مالکی
ــم  ــی خان ــی از ۳864 اصل ــی از4فرع ــلاک ۱۳فرع پ
ملــی۳۱۰۰۱۲۷۰۳۱  کــد  خوردوســتان  زینــب 
فرزندمحمــد در ششــدانگ یکبــاب خانــه به مســاحت 
۲۵۱.4۱متــر مربــع واقــع در بــروات بخــش ۳۱کرمان 

ــی اســدی  ــورد مالکیــت ســیدجواد بن از م
پــلاک ۱4 فرعــی از4فرعی از ۳864اصلــی خانم زینب 
خوردوســتان کــد ملــی ۳۱۰۰۱۲۷۰۳۱فرزندمحمــد 
در ششــدانگ یکبــاب مغــازه بــه مســاحت 4۷.88متر 
مربــع واقــع در  بــروات خیابــان بهشــت بخــش 
۳۱کرمــان از مــورد مالکیــت ســیدجوادبنی اســدی 

نوبت اول ۱4۰۲/۰8/۲۳
نوبت دوم۱4۰۲/۰9/۷

حســین فتحــی زاده چنــاری - سرپرســت اداره تبــت 
اســناد و امــلاک شهرســتان بــم

آگهی اصلاحی در اجرای قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای قفاقد 

سند رسمی

در اجرای ماده 3 قانون مذکور و در اجرای اختیارات تفویضی و پیرو 
آگهی های روزنامه اقتصاد ملی شماره 1745 مورخ 1402/07/19 و 

روزنامه محلی طلوع بم شماره 324 مورخ 1402/07/19 که در آگهی 
قبلی پلاک اصلی اشتباه ذکر گردیده که به شرح ذیل جهت اطلاع 
عموم در یک نوبت آگهی اصلاح می گردد که مدت اعتراض آن از 

تاریخ انتشار به مدت یکماه می باشد.
پلاک 1 ف از 785 اصلی زهره اسمعیل نژاد ب کد ملی 

3110672472 ف محمد 6 دانگ سردخانه به مساحت 1507 متر 
مربع واقع در چهل تخم زید آباد بم ب 30 کرمان از مالکیت پری 
سیما و گوهر تاج و معصومه سالار بهزادی که در آگهی قبلی نام 

مالک اشتباها زهرا آگهی شده است.
پلاک 4 فرعی از 1015 اصلی خانم مریم برائی نژاد کد ملی 

3110433850 فرزند ابراهیم ششدانگ یکتابخانه به مساحت 
332.76 متر مربع واقع در دهیگری بخش 33 کرمان از مورد 
مالکیت حسین افشار منش در آگهی قبلی پلاک 3232 اصلی 

اشتباه ذکر گردیده است .

حسین فتحی زاده چناری -  سرپرست اداره ثبت 
اسناد و املاک بم

اطلاعیه

راکد و با عنایت به اینکه از سال ۱۳۹۸ روند ورود پروندههای قدیمی به سامانه 
آغاز شده و نیمی از موسسات فرهنگی هنری چند منظوره قدیمی موفق به 
دریافت پروانه فعالیت الکترونیکی شدند؛ به عنوان آخرین فرصت به اطلاع 

موسسات فرهنگی هنری چند منظوره قدیمی) که پرونده آنها در سامانه صدور 
مجوزهای فرهنگی به نشانی maraakez.ir موجود نمیباشد( میرساند

در صورتی که اطلاعات آنها در سامانه مذکور موجود نیست و یا اطلاعات 
آنها حسب آخرین وضعیت تغییرات به روز رسانی و تکمیل نشده است؛ 
حداکثر ۲ ماه پس از انتشار این فراخوان موظف به ثبت ، تکمیل و به روز 

رسانی اطلاعات و طی فرایند لازم در سامانه هستند؛ در غیر این صورت تمامی 
مجوزها و پروانه فعالیت قبلی أنها کان لم یکن تلقی میشود. موسسات فرهنگی 
هنری چند منظوره جهت دریافت راهنما و آموزش نحوه ورود پرونده های 

قدیمی به پایگاه اطلاع رسانی این دبیرخانه به نشانی ذیل مراجعه نمایند.
tmsh.farhang.gov.ir

مهدی محمدی
مشاوروزیر، عضو و دبیرهیات رسیدگی 

به امور مراکز فرهنگی
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ــرارگاه زیســتی  ــی: ق ــادق ملای ــم - ص ــوع ب طل
پدافنــد غیرعامــل شهرســتانهای شــرقی اســتان 
کرمــان بــا محوریــت سوســک ســرخرطومی حنایــی 
ــی  ــم کریم ــا حضــور ابراهی ــان ب ــم اب یکشــنبه هفت
مدیــرکل پدافنــد غیرعامــل اســتانداری کرمــان 
و فرمانــداران و روســای جهــاد کشــاورزی شــرق 

ــد.  ــزار ش ــم برگ ــداری ب ــالن فرمان ــان در س کرم
مدیــرکل پدافنــد غیرعامــل اســتانداری کرمــان 
ــده  ــود آم ــه وج ــالای ب ــیت ب ــه حساس ــاره ب ــا اش ب
اســتان  در  ســرخرطومی  سوســک  در خصــوص 
ــک  ــا از سوس ــاورزان م ــوز کش ــفانه هن ــت: متاس گف
ســرخرطومی اطلاعــات دقیقــی ندارنــد و بایــد ایــن 
نکتــه را مدنظــر داشــته باشــید کــه در برخــی مــوارد 
ــتر  ــاد بیش ــزرگ اعتم ــاورزان ب ــه کش ــاورزان ب کش

ــه مــا مســئولین، پــس از ایــن ظرفیــت  ــا ب ــد ت دارن
ــالت  ــت: رس ــه گف ــرد. وی در ادام ــتفاده ک ــد اس بای
ــد غیرعامــل اعــلام هشــدار و بحــران اســت و  پدافن
هیــچ کار اجرایــی نــدارد ولــی مــا تحقیقات را شــروع 

ــم رســیدیم.  ــی ه ــج خوب ــه نتای ــم و ب کردی
کریمــی بــا اشــاره بــه یافتــن راه درمــان آفــت 
زنجــره، خشــکیدگی و سوســک ســرخرطومی اظهــار 
ــا  ــت ام ــخص اس ــدودی مش ــا ح ــان ت ــت: درم داش
هزینــه درمــان هرســه آفــت بــه طــور همزمــان بــرای 
هــر درخــت ۱۵ میلیــون تومــان می باشــد کــه قطعــا 
هیــچ کشــاورزی ایــن را قبــول نمی کنــد؛ پــس بایــد 
ــوان  ــن عن ــم. وی همچنی ــدا کنی ــر پی ــی بهت راه
ــه  ــورت جداگان ــه ص ــم ب ــره را ه ــان زنج ــرد: درم ک
تــا حــدودی پیــدا کردیــم کــه طــی هفتــه آینــده بــه 

صــورت پایلــوت بــا همــکاری فرمانــداری در یکــی از 
ــم آزمایــش دوم را انجــام خواهیــم داد. باغــات ب

در بخشــی از ایــن جلســه، حامــد بدرآبــادی رئیــس 
ــازی کشــاورزان را  ــم آگاه س ــر ب ــی دفت ــاق بازرگان ات
ــرد و  ــوان ک ــت عن ــن آف ــان ای ــن راه درم اصلی تری
ــان  ــارد توم ــر ۱۰۰ میلی ــت اگ ــت: در حــوزه دول گف
اعتبــار هــم باشــد ایــن آفــت کنتــرل نخواهــد شــد 
چــه برســد بــه نابــودی! وی افــزود: بایــد کشــاورزان 
آگاه و بــه طــور جــدی پیگیــر آفــت باغشــان 
شــوند. هنــوز برخــی کشــاورزان مــا فــرق سوســک 
وی  نمی داننــد.  را  ســرخرطومی  و  خــوار  چــوب 
همچنیــن خاطرنشــان کــرد: پایــش در بلنــد مــدت 
فرسایشــی خواهــد شــد و جــواب نخواهــد داد و بایــد 
کلینیک هــای تخصیصــی در ایــن حــوزه فعــال 

ــوند. ش
محمــد برزنــگ فرمانــدار بــم ضمــن تاییــد ســخنان 

رئیــس اتــاق بازرگانــی گفــت: سوســک ســرخرطومی 
ــت و  ــرفت اس ــال پیش ــده و در ح ــود زن ــک موج ی
ــاورزی  ــاد کش ــات، جه ــوزه تحقیق ــفانه در ح متاس
هیــچ قدمــی برنداشــته اســت. طــی دو هفتــه آینــده 
حتمــا بــا وزیــر جهادکشــاورزی دیــدار خواهــم 
داشــت تــا پیگیری هــا را از مرکــز داشــته باشــیم. وی 
خاطرنشــان کــرد: در ایــن خصــوص رایزنی هایــی بــا 
دانشــگاه مالــک اشــتر داشــته ام کــه به نتیجــه خوبی 
هــم رســیده ایم. وی متذکــر شــد: مســئولین جهــاد 
ــا محققــی پیــدا می شــود  کشــاورزی فکــر نکننــد ت
ــا  ــت ه ــد از ظرفی ــد بای ــگ می کن ــا را تن ــای آنه ج
اســتفاده و حمایــت کنیــم چــون مــا در حــال حاضــر 

نســخه ای بــرای ایــن افــت نداریــم.
ــه  ــد ک ــوان ش ــه عن ــن جلس ــت در ای ــی اس گفتن
تاکنــون شــهرها و روســتاهای بــم، بــروات و نرماشــیر 

ــده اند. ــار ش ــت دچ ــن آف ــه ای ب

برگزاری جلسه پدافند غیرعامل شرق کرمان با موضوع سوسک سرخرطومی
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محمد بنی اسدی شهردار بروات عنوان کرد:

طلوع بم - محمدحسین خراسانی:  محمد بنی اسدی 
شهردار بروات در خصوص آخرین وضعیت پروژه های 
شهرداری بروات و طرح بازآفرینی گفت: طرح باز آفرینی 
یک بار دیگر تهران رفته است چون یک سری موارد مد 
نظر دوستان شورایی ما بود و لازم بود تغییراتی در آن 
اعمال شود بنابر این مجدد در شرکت باز آفرینی درحال 
بررسی می باشد. طرح باز آفرینی انجام شده و اکنون در 

مرحله تایید و ابلاغ می باشد.
وی در خصوص آسفالت شهر بروات افزود: آسفالت در 
بروات در حد لکه گیری و پر کردن  کانال های گاز پیش 
رفته است. ما از اردیبهشت ماه درگیر نصب گاز کارخانه 
آسفالت هستیم، یعنی بعد از افتتاح آن که قبل از عید 
انجام شد ما بحث سوخت و گاز را پیگیری کردیم و 
خرید ایستگاه را در اردیبهشت ماه انجام دادیم و پول 
واریز شده است  و از آن زمان تاکنون از هر مسیری که 
فکر کنید آن را پیگیری کردیم بنابراین به محض اینکه 
گاز کارخانه وصل شود ما قراردادهایمان را برای حمل 
و پخش آماده است و پیمانکارانمان مشخص هستند تا 
شروع کنیم. در حال حاضر متاسفانه کارخانه بصورت 
سوخت  تامین  مشکل  با  چون  می کند   کار  محدود 
و  آزاد خریداری می شود. آب  و  روبرو هست  گازوئیل 
برق و گاز جز تعهدات ما بوده است و متاسفانه تاکنون 
علیرغم پیگیری های زیاد این مشکل هنوز برطرف نشده 
است اما در همین هفته قول وصل شدن گاز را به ما داده 
اند که اگر گاز وصل شود بعد از تامین گاز  آسفالت ما 

نمود خوبی خواهد گرفت.
وی ادامه داد: برای آسفالت بودجه  ۱۰ میلیارد تومان در 
نظر گرفته ایم اما با مسیرهایی که تعریف و آماده کرده ایم 
پیش بینی میکنم با اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد تومان 

آسفالت معابر شهری را بزودی شروع کنیم.
به  ساختی  زیر  اقدامات  و  سبز  فضای  حوزه  در  وی 
مکانیزه شدن آبیاری اشاره کرد و گفت: تبدیل نحوه 
آبیاری از غرقابی به قطره ای را آغاز کردیم و در مسیر 
و  انجام  کامل  فرش شده  که سنگ  و جاهایی  اصلی 
آبیاری آنجا به صورت لوله گذاری و قطره ای در حال 
انجام است.آبیاری بلوار شمالی را هم به صورت قطره ای 
کامل انجام دادیم و الان در حال انجام بهسازی هستیم. 

در بلوار جنوبی هم لوله گذاری آن انجام و انشعابات از 
لوله ها بابت نازل های قطره ای باید انجام شود.

وی در خصوص احداث پارک ها یادآور شد: در بوستان 
ملت، فضای سبز ،درختکاری و کارهای عمرانی را در 
حال انجام داریم و تقریباً پروژه بالای 8۰ درصد پیشرفت 
دارد. در بوستان مادر هم اقدامات فضای سبز همزمان با 

انجام عملیات عمرانی در حال انجام است.
وی بیان کرد: بلوار ۲۲ بهمن را کامل تسطیح، جدول 
گذاری و درختکاری های جدید در آن تکمیل شده است 
و واحد فضای سبز خیابان به خیابان  در حال اصلاح 
می باشد و اکنون در بلوار باهنر مشغول هستند. رفوژ و 

بارهای اضافه برداشته و تسطیح انجام  می شود و 
اگر جایی به بار ریزی نیاز داشته باشد انجام می دهند. 
هرس و کاشت درخت در قسمت هایی که رفوژ وسط 
دارند به صورت خیابان به خیابان  در حال انجام است و 

بعد وارد خیابان بعدی می شوند تا نمودی داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه در بروات یک میلیون متر مربع 
کوچه خاکی هست  و باید آسفالت شوند اظهار کرد: در 
بحث معابر اصلی و خیابان ها برنامه ریزی انجام شده و به 
زودی با وصل کردن گاز، آسفالت احتمالاً از هفته آینده 

شروع می شود  از مردم درخواست می کنیم که در بحث 
مبلغ حداقلی  پرداخت خودیاری که یک  و  مشارکت 
است ما را در امر اولویت بندی کمک کنند تا آسفالت 
انجام شود و ما گلایه مندی مردم را نداشته باشیم که 
چرا این کوچه آسفالت شد و دیگری آسفالت نشد و از 

این کار تفسیرهای مختلف می شود.
وی تأکید کرد: کسانی که وجه همیاری را پرداخت کنند 
برای آنها آسفالت را انجام می دهیم تا زمانی که بحث 
نیفتد  اتفاق  تعریف کرده ایم  ما  مشارکت حداقلی که 
ما هم ورودی به کوچه ها نخواهیم داشت چون کلی 
خیابان اصلی و معبر اصلی داریم که اگر بخواهیم همانها 
را آسفالت کنیم دو سال طول خواهد کشید مگر اینکه 

مردم همکاری و مشارکت داشته باشند تا ما بتوانیم
توسط خود مردم زیر سوال نباشیم که چرا این کوچه 

آسفالت شده و کوچه دیگر آسفالت نشده است.
وی در خصوص پروژه های نیمه تمام  و پیگیری آنها 
گفت: میدان فرودگاه تکمیل شده است و  ۳ تا 4 المان  
درخواست دادیم تا خریداری شود که در چند روز آینده 
آماده نصب هستند. مسیر کمربندی شمالی را  در دستور 
احداث  همچنین  دادیم.  قرار  خود  دار  الویت  کارهای 

میدان ورودی فرودگاه که می شود تحت میدان فراز بود 
و اینجا میدان جاده اصلی پرواز  است که جدول کشی 
فراز انجام شده است و ادامه خواهد داشت و به چهارراه 

اکبرآباد وصل می شود.
وی در بحث روشنایی معابر تشریح کرد: تعداد 6۰۰ 
عدد چراغ ال ای دی خریداری کردیم و مسیر اصلی را 

تا میدان فرودگاه کامل کردیم.
کردیم.  کامل  ولیعصر  میدان  تا  هم  را  جنوبی  بلوار 
همچنین بلوار شمالی هم تا چهارراه اکبرآباد در حال 
تکمیل است.چراغ ها و کابل بلوار پرستار هم خریداری و 
جای تیرهای سیمانی را هم مشخص و نصب کرده ایم و 

منتظر اداره برق برای نصب چراغ ها هستیم.
ایجاد سرعت کاه های استاندارد و سنگ فرش هایی تحت 
عنوان کانال های عابر پیاده در این مجموعه و بازگشایی 
سه راه باهنر در مسیراصلی را انجام دادیم و تکمیل شده 

است.
وی درزمینه پروژه های جدید بیان کرد: دو پروژه را 
شروع کردیم. یکی ساماندهی بوستان و کُند رویِ بلوار 
جنوبی که از جلوی دادگاه تا پارک ملت هست و جدول 
گذاری آن انجام شده است و بار ریزی آن در حال انجام 
است و در ادامه موزاییک فرش و یک مسیر پیاده رو و 

فضای سبز در آنجا اجرا می شود.
شهردار بروات در خصوص پیشرفت فیزیکی پارک بانوان 
گفت: این پروژه هنوز در حال انجام است و فاز اول آن 
بالای 8۰ درصد پیشرفت داشته است و در کنار آن یک 
قرارداد هم برای اجرای حصار آن داشتیم که آن هم 
در حال انجام است.  همچنین بهسازی پارک کودک که 
مقابل پارک بانوان است را شروع کردیم که با جدول های 

سنگی در حال انجام است.
همچنین پیاده سازی بلوار باهنر و بلوار توحید نیز به 
موازات بلوار شمالی و جنوبی هستند که  در حال انجام 
است و مابقی را تکمیل کرده ایم. وی در ادامه عنوان 
کرد: پیاده  رو سازی در  خیابان های موسوی، ابن سینا، 
سعدی، ذوالفقاری  و ابوذر در بلوار جنوبی تکمیل شده اند  
و  خیابان باهنر هم در حال انجام است. و در بلوار شمالی 
هم خیابان حافظ، یاس، شهید رحیمی، ملک الشعرای 

بهار تکمیل شده است.

با اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد تومان آسفالت معابر را بزودی شروع می کنیم


